
Zápis ze zasedání školské rady ze dne 27. 11. 2024 
od 17:30 hodin  
 

Člen Přítomen Volen 

Lucie Jeřábková Ano za pedagogický sbor 

Jana Polčáková Ano za pedagogický sbor 

Kamila Divišová Ano za pedagogický sbor 

Adriana Katsichti Ano za rodiče 

Richard Žert Ano za rodiče 

Daniela Řimnáčová Ano za rodiče 

Marek Fikrle Ano za zřizovatele 

Ondřej Knebl Ano za zřizovatele 

Lenka Beranová Ne za zřizovatele 

 

Hosté Přítomen Funkce 

Věra Vejražková Ano Ředitelka 

Daniel Dvořák Ne Starosta 

 

Bod Téma Hlasování Odpovědnost 

1.  Představení nového člena školské rady za pedagogický sbor, paní Jany 
Polčákové 

  

2.  Výroční zpráva 
- Úpravy: fakta ohledně výměny ředitele, doplnit info ohledně 

přijímacího řízení na střední školy (percentil úspěšnosti; kde je známo – 
osmiletá a šestiletá gymnázia, případně, že info nemáme – SŠ po 9. tř.) 

  

3.  Hlasování – schválení výroční zprávy 8 pro  

4.  Diskuze nad individuální prací s talenty 
- Podpora učitelů a žáků v olympiádách 

  

5.  P. Žert vznesl podnět ke změně banky školy k snížení poplatků a zvýšení výnosů 
z úroků – pí ředitelka se podnětem bude zabývat 

  

6.  Školní řád 
- Diskuse nad doplněnými a pozměněnými body školního řádu (free 

mobile zone, uvolnění žáků…) 
- ŠŘ stažen z projednávání, znění bude doladěno s p. Kneblem, ŠR bude 

následně hlasovat per rollam 

pí Vejražková, 
p. Knebl 

 

7.  Web školy 
- Aktualizace složení ŠR, doplnění výročních zpráv 22/23 i 23/24 

pí Jeřábková  

8.  Další diskutovaná témata: rekonstrukce školy (vše dle plánu), jídelna (kapacita 
zcela naplněna, zvýšení uvažováno po dokončení rekonstrukce školy) 

  

Datum příštího zasedání Místo  

I.Q.2025, svolá předseda ŠR  knihovna ZŠ  

Zapsala: Adriana Katsichti 


